

Towngas Telecommunications Company Limited

名氣通電訊有限公司



21/F, 363 Java Road, North Point, Hong Kong

Tel : (852) 2963 3666

Fax : (852) 2963 3524

Website : www.towngastelecom.com

Email Address : info@towngastelecom.com

香港北角渣華道363號21樓

電話 : (852) 2963 3666

傳真 : (852) 2963 3524

網址 : www.towngastelecom.com

電子郵箱 : info@towngastelecom.com

Senior Management

Joseph Lai	General Manager
Walter Ngan	Deputy General Manager
Clifford Ho	Senior Vice President - Corporate Development
C Y Wong	Senior Vice President - Finance
Henry Yeung	Senior Vice President - Sales, Marketing and Mainland Broadband Business

高層管理人員

黎榮發	總經理
顏慶華	副總經理
何中成	高級副總裁 - 企業發展
黃至仁	高級副總裁 - 財務
楊國光	高級副總裁 - 銷售市場及內地寬帶業務

Business Activities

Towngas Telecommunications Company Limited (TGT), a wholly owned subsidiary of The Hong Kong and China Gas Company Limited, is one of the Hong Kong's premier fixed telecommunications network operators.

As a carrier neutral telecommunication service provider, TGT leverages Glass-In-Gas technology to plant optical fibre network to provide connectivity, data centre and cloud computing services for large corporations and customers. In 2007, TGT expanded its business into mainland China, our footprints reached many regions of China, including Shenzhen, Beijing, Shanghai, Guangdong, Jiangsu, Shandong, Liaoning, and Heilongjiang. TGT has established 6 world-class TIA-942 Tier 3+ networked data centres, covering a total construction area of over 111,000 m². All data centres strictly complies with international standard including CSA Star, ISO14001, ISO20000-1, ISO27001, etc. We will continue to strengthen our development of our data centres and telecommunications projects, so as to cater the growing business demand.

By integrating reliable and high-speed connectivity with our stable data centre infrastructure, TGT is able to build secure and flexible cloud computing platforms in the form of private, public, hybrid cloud, etc. To meet with the needs of different customers, we will continue to facilitate business application development on cloud technology.

Parent Company

Company Name :	The Hong Kong and China Gas Company Limited
Location :	Hong Kong

Affiliates / Subsidiaries

TGT Network Services (Shenzhen) Company Limited

業務概況

名氣通電訊有限公司（名氣通）是香港中華煤氣有限公司的全資附屬公司，是香港固網服務供應商之一。

名氣通作為中立電訊供應商，利用煤氣管道光纖技術於香港鋪設光纖網絡，為各大企業及客戶提供網絡連接、數據中心及雲計算服務。名氣通於2007年開始拓展業務至內地，我們的業務現已遍佈中國多個地區，包括深圳、北京、上海、廣東、江蘇、山東、遼寧、黑龍江。我們在香港及國內擁有6座世界級TIA-942 Tier 3+的數據中心，更符合CSA Star，ISO14001、ISO20000-1、ISO27001等國際標準，總建築面積逾111,000平方米，形成了完善的互聯互通數據中心集群網路。我們未來將積極拓展數據中心和電訊項目，以應對日益龐大的業務需求。

憑藉這些穩定良好的數據中心基建，加上高速便捷的網路，名氣通構建出融合高安全及高靈活的雲計算服務，可提供私有雲、公有雲及混合雲等平台，為客戶度身訂造各種具彈性及高安全性的專業雲端服務，帶動各行業積極發展智慧雲端的科技。

母公司

公司名稱 :	香港中華煤氣有限公司
地區 :	香港

聯營或附屬公司

名氣通網路（深圳）有限公司